

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

tonius, omnibus audendis paratissimus, consularis collega, imponendo capiti eius Luper-
calibus sedentis pro Rostris insigne regium;
quod ab eo ita repulsum erat, ut non offen-
sus videretur.

CAP. LVII. Laudandum experientia
consilium est Panfae atque Hirtii: qui semper
praedixerant Caesari, *ut principatum armis qua-*
situm armis teneret. ille dictitans, *mori se*
quam timeri malle, dum clementiam, quam
praestiterat, expectat, incautus ab ingratis oc-
cupatus est. cum quidem plurima praesagia
atque indicia dii immortales futuri obtulissent
periculi. nam & haruspices praemonuerant,
ut diligentissime Idum Martiarum caueret
diem: & vxor Calpurnia territa nocturno visu,
ut ea die domi subsisteret, orabat: & libelli
coniurationem nuntiantes, dilati ab eo, neque
protinus lecti erant. Sed profecto ineluctabilis
factorum vis, cuiuscumque fortunam mutare
constituit, consilia corrumpit.

CAP. LVIII. Quo anno id patrare fa-
cinus M. Brutus & C. Cassius praetores erant;
D. Brutus consul designatus. hi vna cum con-
iurationis globo, stipati gladiatorum D. Bruti
manu, Capitolium occupare, cum Cos. An-
tonius (quem cum simul interimendum cen-
sisset Cassius, testamentumque Caesaris abolen-
dum, Brutus repugnauerat; dictitans: *nihil*
amplius ciuibus praeter tyranni, ita enim ap-
pella-